
Z A P I S N I K  

sa 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Rugvica 

održane 11.04.2024. godine sa početkom u 08,00 sati 

u vijećnici Općine u Rugvici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 

Nazočni: g. Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović, gđa. Tea Kolčić, gđa. Violeta Molnar, gđa. 

Ivana Jakovljević , g. Tomislav Mayer Kralj, gđa. Paula Jozipović, g. Ivica Gavran, g. Ilija 

Ravlić, gđa. Ruža Miletić. 

Izočni: g. Velimir Krznar, g. Ivica Legin, g. Željko Vojković. 

Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 

                         gđa. Ana Baštijanović, Službenica ovlaštena za privremeno obavljanje 

                                   poslova pročelnika JUO-a, 

                         g. Anto Šibenik, viši referent za prostorno planiranje i komunalne djelatnosti  

                         gđa. Maja Blažević, ravnateljica Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica 

 g. Zdenko Komorčec, EKO-FLOR PLUS d.o.o. 

 gđa. Suzana Gabud Repar, EKO-FLOR PLUS d.o.o. 

                         g. Igor Đuran, novinar 01 portala, 

 

Zapisničarka: Marija Čabraja. 

 

Sjednicu otvara g. Nenad Jakšić, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, utvrđuje 

da je sjednici od 13 vijećnika nazočno 10, dakle, postoji kvorum za pravovaljano donošenje 

odluka, te predlaže sljedeći dnevni red sa čime se vijećnici slažu, te se nakon glasovanja 

jednoglasno, sa 10 glasova „za“ usvaja sljedeći 

 

D N E V N I R E D 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 23. sjednice Općinskog vijeća održane 15.02.2024. god., 

2. Pitanja i prijedlozi, 

3. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu davatelja javne usluge prikupljanja 

komunalnog otpada na području Općine Rugvica za 2023. godinu, 

4. Izvješće o izvršenju Plana gospodarenja otpadom Općine Rugvica za 2023. godinu, 

5. Zaključak o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić Medvjedići 

Rugvica za pedagošku godinu 2024./2025., 

6. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica, 

7. Odluka o transformaciji Urbanističkog plana uređenja poduzetničke zone 

„RUGVICA SJEVER“ (UPU 7),  

8. Odluka o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Rugvica,  

9. Odluka o davanju koncesije za obavljanje javne usluge sakupljanja komunalnog 

otpada na području Općine Rugvica, 

10. Odluka o davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na području Općine 

Rugvica, 

11. Izvješće o radu Općinskog načelnika za 2023. godinu, 

12. Odluka o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Općine Rugvica za 

projekt „Prometnica na k.č. 884/4 k.o. Rugvica s javnom rasvjetom i oborinskom 

kanalizacijom” unutar intervencije 73.13 “Potpora javnoj infrastrukturi u ruralnim 

područjima” iz Strateškog plana Zajedničke poljoprivredne politike Republike 

Hrvatske 2023. - 2027.”, 

13. Odluka o raspisivanju javnog poziva za sufinanciranje energetske obnove obiteljskih 
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kuća i korištenja obnovljivih izvora energije u obiteljskim kućama na području 

Općine Rugvica u 2024. godini, 

14. Odluka o prodaji nekretnine u Radnoj zoni Rugvica-sjever tvrtki TABEN PROMET 

d.o.o. (k.č.br. 483, k.o. Rugvica), 

15. Odluka o prodaji nekretnine u Radnoj zoni Rugvica-sjever tvrtki TABEN PROMET 

d.o.o. (k.č.br. 484, k.o. Rugvica), 

16. Odluka o proglašenju statusa nerazvrstane ceste-javnog dobra u općoj uporabi, 

17. Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi, 

18. Odluka o prihvaćanju darovanja nekretnine k.č.br. 1084, k.o. Oborovo, 

19. Zaključak o davanju preporuke za kupoprodaju nekretnine k.č.br. 853, k.o. Oborovo. 

20. Zaključak o prihvaćanju godišnjeg izvješća o provedbi „Plana razvoja Općine 

Rugvica za razdoblje od 2022. do 2028.“, za 2023. godinu, 

21. Provedbeni plan unaprjeđenja zaštite od požara za područje Općine Rugvica za 2024. 

godinu, 

22. Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od 

požara od interesa za RH u 2024. godini na području Općine Rugvica, 

23. Odluka o donošenju Revizije II. Procjene rizika od velikih nesreća za područje 

Općine Rugvica, 

 

Ad. 1. 

Općinsko vijeće sa 9 glasova “za” i 1 “suzdržan” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

Verificira se zapisnik sa 23. sjednice Općinskog vijeća održane 15.02.2024. god. 

 

Ad. 2. 

A) g. Tomislav Mayer Kralj pita ima li novosti za Savski nasip? 

g. Mato Čičak odgovara da je predsjednik Vlade RH, g. Andrej Plenković jučer bio u obilasku 

nasipa, na lokaciji koja je najkritičnija te navodi da je natječaj već raspisan. Zahvaljuje se 

direktoru Hrvatskih voda g. Đurokoviću te navodi kako se mogu očekivati radovi kroz mjesec 

i nešto dana. Dionica koja će ići u rekonstrukciju iznosi 7,1 km te se za više od 1m diže nasip 

i izgrađuje se dodatna pristupna cesta uz nasip.  

 

g. Nenad Jakšić utvrđuje da se sjednici priključio vijećnik g. Ivica Legin, te je sada sjednici 

nazočno 11 vijećnika. 

 

B) gđa. Paula Jozipović pita ima li Općina saznanja kada će početi izgradnja Imunološkog 

zavoda? 

g. Mato Čičak odgovara da je napokon, nakon nekoliko pokušaja, prošao natječaj javne 

nabave koji je raspisao Imunološki zavod, te navodi kako se izvođenje radova po istome, 

očeuje kroz nekoliko mjeseci.  

C) g. Ivica Gavran postavlja pitanje kada kreće obnova doma u Otoku Svibovskom, te kada se 

planira izgradnja biciklističke staze od Otoka Svibovskog do Ikee? 

g. Mato Čičak odgovara da, što se tiče doma, sve je spremno i jedino se čeka s ugovor od 

strane Zagrebačke županije kako bi se mogao objaviti javni poziv. Osigurano je 700.000,00 € 

od strane Zagrebačke županije, a koja sredstva su dodijeljena od strane Vlade RH. Ističe kako 

se dom ne smije kompletno srušit već obnavljati, točnije učvršćivat te da je to izrazito 

kompleksan posao. Nada se da će se natječaj objaviti brzo i navodi kako će poziv biti kraći jer 

je u pitanju obnova. Što se biciklističke staze tiče, navodi kako se početak radova planira 

uskoro.  
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D) gđa. Ivana Jakovljević postavlja pitanje hoće li uskoro krenuti obnova na crkvi u Nartu? 

g. Mato Čičak odgovara da je oko 1,8 mil. € predviđeno za obnovu crkve u Jalševcu Natskom, 

te da je dokumentacija spremna. Ujedno se planira i obnova crkve u Ježevu u vrijednosti oko 

600.000 € + PDV. 

E) gđa. Violeta Molnar postavlja pitanje kakvi su planovi u vezi izgradnje kanalizacije u 

Oborovu? 

g. Mato Čičak odgovara kako je 6,5 mil € odobreno od NPOO-a. Priprema se Natječaj i ide se 

sa glavnim vodom prema Oborovu. Dobiti će se još dio za ono što nije obuhvaćeno, oko 3 

mil. €. U Zagrebačku županiju je uloženo 0,5 milijarde € u vodne građevine, a u Općinu 

Rugvica je proteklih osam godina uloženo oko 36 mil €. 

F) g. Ivica Legina pohvaljuje project izgradnje za nogostupa, te pita kada je Vuročka ulica u 

planu za nogostup? 

g. Mato Čičak odgovara da treba vidjeti ima li uopće uvjeta, tamo smo proširili za 1m cestu, 

može li se imovinsko pravno sprovesti. Budući da su pokrivene skoro sve dionice po glavnim 

cestama može se razmišljati u tom smjeru. 

G) g. Emil Majstorović čestita načelniku g. Mati Čičku, na imenovanju za predsjednika 

županijske skupštine, te upućuje pitanje u kojoj su fazi radovi na dogradnji dječjeg vrtića. 

g. Mato Čičak odgovara kako radovi odlično napreduju. Ovom nadogradnjom, biti će 

osigurano sveukupno oko 350 mjesta za djecu u dječjim vrtićima. DVD-u Savski Nart planira 

se izgradnja doma koji je već u projektiranju. Isto tako isprojektiran je Dom zdravlja, čija se 

izgradnja planira ove godine, a sastojao bi se od pedijatrijske odrinacije, dvije ordinacije opće 

medicine i jednog stomatologa. 

H) gđa. Ruža Miletić postavlja pitanje jesu li se stekli uvjeti za spajanje na kanalizaciju.  

g. Mato Čičak odgovara da je kanalizacija u završnoj fazi, te da oni koji imaju crnu šahtu u 

svojoj parceli zadovoljavaju uvjetima priključenja. 

 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednik Općinskog vijeća zaključio raspravu po 

ovoj točci dnevnog reda. 

 

Ad. 3. 

g. Nenad Jakšić poziva predstavnika tvrtke EKO-FLOR PLUS d.o.o., na kratko izlaganje. 

g. Zdenko Komorčec pozdravlja nazočne te navodi kako je sve sadržano u samom Izvješću 

koji je pred njima, te poziva prisutne, ukoliko imaju pitanja.  

g. Mato Čičak navodi da je Općina Rugvica bila posljednja koje je prihvatila izmijenjeni 

cjenik, te ističe kako je zadovoljan što se u konačnici uspjela postići jedna od najpovoljnijih 

cijene u odnosu na druge jedinice u županiji i zahvaljuje se na tome. 

g. Ivica Legin kaže kako su se svima troškovi povećali, te je jasno da je moralo doći do 

povećanja cijena, a kvaliteta usluge je ostala ista. Može li se povećati broj odvoza selektivnog 

otpada, papira i plastike? 

g. Zdenko Komorčec odgovara kako je potrebno vidjeti kolika je uopće potreba za tim, veći 

broj odvoza bi značilo i povećanje cijene usluge. Ukoliko netko ima višak nekog otpada može 

slobodno koristiti reciklažno dvorište.  

g. Mato Čičak postavlja pitanje može li se reći kolika je cijena odvoza u Svetoj Nedelji. 

g. Zdenko Komorčec odgovara da za prvi odvoz to iznosi 15,50 € + PDV, za drugi odvoz oko 

18,00 €, a četvrti odvoz oko 26,00 € sa PDV-om. 

g. Mato Čičak navodi kako je ovakav prijedlog, koji je prihvaćen u Gradu Sveta Nedelja, bio 

poslan i Općini Rugvica, na što Općina nije pristala. Kod nas cijena usluge sakupljanja 

otpada, sa fiksnim dijelom i dva odvoza iznosi oko 15 €, kod njih je to oko 18 €, a naša 

završna cijena usluge koja uključuje fiksni dio i četiri odvoza iznosi oko 18 €, dok njihova, za 

istu uslugu, iznosi oko 26 €  . 
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g. Nenad Jakšić kaže kako je za višak plastike rješenje odvoz u reciklažno dvorište. 

gđa. Ruža Miletić postavlja pitanje da se prokomentira poslovanje obzirom na prihod i 

rashod, u čemu se našao interes u cijeni kod nas, kako će se nadomjestiti gubitak. 

g. Zdenko Komorčec odgovara da ne mogu nadomjestiti gubitak, fiksni i glavni dio iznosi 

toliko obzirom na broj korisnika, a njihovi rashodi su viši zbog ostalih troškova koji su se 

pojavili u međuvremenu, no u konačnici moraju poslovati, negdje je to možda u gubitku, a 

negdje u dobiti. 

g. Mato Čičak pita gđu. Miletić je li joj žao što je ta cijena niža kod nas? 

gđa. Ruža Miletić odgovara da joj je drago što imamo tu cijenu, ali ne shvaća njih kao 

poslodavca kako će oni poslovati u minusu. 

g. Mato Čičak zahvaljuje još jednom tvrtki Eko-Flor Plus zbog svoje susretljivosti i 

postignutog dogovora i skreće pažnju gđi. Miletić da razmisli o svome pitanju jer može 

negativno utjecati na sve mještane. 

 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 10 glasova “za” 

i 1 “protiv” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu davatelja javne usluge prikupljanja komunalnog otpada na 

području Općine Rugvica za 2023. godinu. 

 

Ad. 4. 

g. Mato Čičak ukratko navodi da je riječ o zakonskoj proceduri sukladno postojećem Planu 

gospodarenja otpadom. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 10 glasova “za” i 1 

“protiv” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

Prihvaća se izvješće o izvršenju Plana gospodarenja otpadom Općine Rugvica za 2023. 

godinu. 

 

Ad. 5. 

g. Nenad Jakšić poziva ravnateljicu dječjeg vrtića da upozna nazočne kratkim izlaganjem. 

gđa. Maja Blažević navodi da je potrebna prethodna suglasnost na ovaj Plan upisa djece, te da 

je najveća potreba za jasličkim skupinama.  

g. Emil Majstorović postavlja pitanje ukoliko bi ostalo koje mjesto prazno, može li se izaći 

ususret roditeljima koji nisu oboje zaposleni. 

Gđa Maja Blažević odgovara da sukladno našem Pravilniku može, prednost upisa imaju djeca 

koja imaju oba roditelja zaposlena, nadalje svi ostali. 

g. Mato Čičak kaže da se može primiti dijete, ali treba biti na oprezu radi financija. Obzirom 

na broj upisane djece i obzirom na visoke pedagoške standarde, u ovom trenutku vrtić košta 

1,1 mil. € te je taj trošak u porastu i teško je održavati vrtić. 

g. Nenad Jakšić navodi da roditelji sa našeg područja plaćaju jedan od najjeftinijih vrtića u 

okruženju odnosno županiji. 

 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova „za“ donosi 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić Medvjedići Rugvica za pedagošku 

godinu 2024./2025. 
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Ad. 6. 

G. Nenad Jakšić prepušta riječ ravanteljici gđi. Maji na kratko izlaganje. 

gđa. Maja Blažević kaže da se Pravilnik sada usklađuje sa novim Zakonom, a ujedno je 

prevdiđena i potreba za dodatnim djelatnicima zbog nadogradnje vrtića. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica. 

 

Ad. 7. 

g. Nenad Jakšić poziva višeg referent za prostorno planiranje i komunalne djelatnosti na 

kratko izlaganje. 

g. Anto Šibenik kaže da je sukladno izmjenama i dopunama Zakona o prostornom uređenju 

potrebno voditi plan u digitalnom obliku, elektronski dostupno, te da je Općina aplicirala na 

Natječaj za financiranje istog. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o transformaciji Urbanističkog plana uređenja poduzetničke zone „RUGVICA SJEVER“ 

(UPU 7). 

Ad. 8. 

g. Anto Šibenik navodi da se sukladno izmjenama Zakona i zahtjevima mještana koje smo 

prikupili, ide se u IX. Izmjene i dopune Prostornog plana. 

g. Ivica Legin postavlaj pitanje može li se rok za podnošenje zahtjeva produžiti? 

g. Anto Šibenik odgovara da je moguće. 

g. Mato Čičak u skladu s prijedlogom g. Legina, navodi da će se rok za podnođenje zahtjeva 

produžiti do zaključno 11.svibnja. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Rugvica. 

 

Ad. 9. 

g. Mato Čičak navodi da je u konačnici jako zadovoljan ishodom, obzirom se na natječaj javio 

samo jedan ponuditelj, kao i činjenicom da se novim koncesijskim ugovorom nije povećala 

cijena javne usluge sakupljanja komunalnog otpada za mještane. 

gđa. Ruža Miletić postavlja pitanje koliko je iznosila koncesijska nakanda ranije? 

g. Mato Čičak odgovara da je iznosila oko 10.000 € sa postotkom prihoda od 3,1%. 

gđa. Ruža Miletić pita kako je sada taj postotak niži i iznosi 2,8 %.? 

gđa. Marija Čabraja kaže da su načelnik i predsjednik vijeća intervenirali, te predložili da se 

odredi niža koncesijska nakada, sve u svrhu da se za mještane zadrže cijene koje jesu, 

odnosno da se ne povećavaju. Koncesionar je, na našu početnu koncesijsku naknadu u iznosu 

od 1% prihoda, ponudili 2,8%, što smatramo sasvim korektnim od strane koncesionara. 
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Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o davanju koncesije za obavljanje javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području 

Općine Rugvica. 

Ad. 10. 

g. Marija Čabraja navodi kako je paralelno sa postupkom davanja koncesije za javnu uslugu 

sakupljanja otpada, proveden i postupak davanja koncesije za obavljanje dimnjačarskih 

poslova, koji je isto tako rezultirao jednim ponuditeljem koji je na našu sreću zadovoljio sve 

uvjete natječaja, te se nada kako će ovaj koncesionar korektno izvršavati svoju uslugu na 

našem području. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na području Općine Rugvica. 

 

Ad. 11. 

g. Mato Čičak navodi da je objavljen javni poziv za izgradnju Sportskog centra, čija se 

izgradnja očekuje u idućih šest mjeseci, investicija u vrijednosti od oko 2,6 mil € naših 

sredstava. Ishodili smo građevinsku dozvolu za Vatrogasni centar koji će krenuti u izgradnju, 

garaža u Sopu je u izgradnji, ide i javni poziv za dom u Oborovu, mali dom u Oborovu je 

trenutno u radovima, kreću radovi na prometnicama u zoni. Prije nekoliko dana provedeno je 

ispitivanje terena za nadogradnju škole, bušili su se piloti. 

g. Nenad Jakšić ističe kako je jednosmjenska nastava u školi velika prednost. 

gđa. Ruža Miletić postavlja pitanje u kojem licu se piše ovo izvješće smatra kako je izvješće 

prepisano od nekog ranijeg. 

g. Nenad Jakšić poziva vjećnicu da pročita što je sporno i što je netočno u izvješću. 

gđa. Ruža Miletić ističe kako se rečenica započinje sa veznikom, obraćanje u više lica. 

g. Nenad Jakšić zaključuje da ne postoji ništa netočno i sporno. 

g. Emil Majstorović pohvaljuje izvješće načelnika. Kaže kako načelnik nije tu zaposlen da 

piše izvješće, ima ljude od povjerenja koji će sastaviti izvješće i da je najbitnije da načelnik 

vodi općinu, realizira projekte, a točka-zarez zaista u izvješću ne bi trebala predstavljati 

nikome problem. 

gđa. Ruža Miletić kaže da nije bila prisutna na prošlim sjednicama s razlogom, danas je došla 

jer je na godišnjem odmoru. Navodi kako je profesionalno zaposlena i ima svoje rado vrijeme 

izvan vijeća, te da se na slaže sa terminom održavanja sjednice. 

g. Nenad Jakšić odgovara kako je odaziv sjednicama jako dobar, danas ih je prisutno 11 od 13 

vijećnika, te da ništa ne bi bilo drugačije i da je sjednica u 17h. Nigdje u Pravilniku, Zakonu, 

Odluci ne piše u koje vrijeme se mora održati sjednica vijeća. Ona mora biti u najoptimalnije 

vrijeme. Također ističe kako u vijeću sjede ljudi koji rade i popodne, tako da bi uvijek netko 

mogao postaviti pitanje zašto je ujutro ili popodne. Navodi kako njegova procjena, jer on 

saziva sjednicu, jest da je ovo optimalno vrijeme jer je najveći odaziv vijećnika gledajući 

zadnjih 10 godina. Nadalje, upućuje kolegicu da pročita Zakon o lokalnoj i područnoj 

(regionalnoj) samoupravi, članak 31. stavak 3. u kojem piše da član OV-a može izostati s 

posla jer je to opravdan izostanak, naravno u dogovoru sa svojim poslodavcem. 

g. Mato Čičak nadovezuje se i kaže kako nije dovoljno samo biti vijećnik i doći na sjednicu 

vijeća, nego podrazumijeva i dolazak na manifestacije, sportske događaje, kao i dužnost 

vijećnika doći na polaganje vijenaca, skupštine udruga i sl. 
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gđa. Ivana Jakovljević čestita na izvješću koje je opširno napisano i zahvaljuje što oporba 

nema što drugo reći osim skrenuti pažnju na greške u pisanju. Pohvaljuje rad i kaže da se 

nema što prigovoriti općini u kojoj je svako dijete upisano u vrtić, u kojoj svaki student ima 

pravo na besplatan pokaz, svaki student ima naknadu dva puta godišnje i niz ostalih mjera.  

g. Mato Čičak ističe kako je ponosan na obnovljene prometnice, nadogradnju dječjeg vrtića, 

što će se izgraditi sportski centar, što nam stiže Imunološki zavod, na zonu koja je prodana I u 

kojoj će se izgraditi dodatne dvije prometnice, prodali smo i zemljište Hrvatskom 

Kinološkom savezu koji će se iz Ilice preseliti kod nas, uveden je optički internet i 

promjenjeno oko 3000 bandera u betonske, stekli su se uvjeti za jednosmjensku nastavu u 

Osnovnoj školi. 

 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 10 glasova “za” 

i 1 “protiv” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

Prihvaća se izvješće o radu Općinskog načelnika za 2023. godinu. 

 

Ad. 12. 

g. Mato Čičak upoznaje nazočne da se radi o prometnici prema tvrtki KFK, za što uskoro 

kreće nabava. 

g. Nenad Jakšić otvara raspravu i poziva vijećnike na diskusiju. 

g. Ruža Miletić ukazuje na pogrešku u dijelu materijala gdje piše da načelnik ima višu stručnu 

spremu i deset godina iskustva. 

gđa. Marija Čabraja nadovezuje se na navedeno, budući da kolega koji je pripremao točku 

nije prisutan, te objašanjava kako je predmetni obrazac Prilog 2 priložen kao dodatak ovom 

aktu iz kojeg se vide podaci o samom natječaju na koji će Općina aplicirati, a predmetni 

prilog je u obliku “nacrta” i predstavlja sastavni dio natječajne dokumentacije, tako da je vrlo 

vjerojatno omaškom došlo do propusta nekog od vanjskih suradnika koji nam pomažu u 

pripremi i provedbi projekata. Ističe kako će se prije same prijave na natječaj, sadržaj priloga 

provjeriti i revidirati. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 10 glasova “za” 

i 1 “suzdržan” donosi 

 

O D L U K U 

o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Općine Rugvica za projekt 

„Prometnica na k.č. 884/4 k.o. Rugvica s javnom rasvjetom i oborinskom kanalizacijom” 

unutar intervencije 73.13 “Potpora javnoj infrastrukturi u ruralnim područjima” iz Strateškog 

plana Zajedničke poljoprivredne politike Republike Hrvatske 2023. - 2027.” 

 

Ad. 13. 

g. Nenad Jakšić kaže da smo ovakvu Odluku imali i u 2023. godini, a ona se odnosi na one 

koji dobiju pozitivno rješenje od Fonda, kojima će općina pomoći kod realizacije u iznosu od 

20-40% ovisno o projektu, a ne više od 2.000,00 €. 

g. Emil Majstorović pohvaljuje odluku, jer bi mještani treba težiti energetskoj obnovi. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o raspisivanju javnog poziva za sufinanciranje energetske obnove obiteljskih kuća i korištenja 

obnovljivih izvora energije u obiteljskim kućama na području Općine Rugvica u 2024. godini. 
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Ad. 14. 

g. Nenad Jakšić ukratko upoznaje nazočne vijećnike sa točkom, te navodi da se radi o jednoj 

ponudi koja je zadovoljila sve uvjete natječajne dokumentacije, ponuđena je cijena od 30,17 

€, a naša procijenjena vrijednost je bila 26,05 €. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o prodaji nekretnine u Radnoj zoni Rugvica-sjever tvrtki TABEN PROMET d.o.o. (k.č.br. 

483, k.o. Rugvica). 

 

Ad. 15. 

g. Nenad Jakšić ukratko upoznaje nazočne vijećnik sa točkom i navodi da se javio jedan 

ponuditelj koji ispunjava sve uvjete natječaja., uz jediničnu cijenu od 30,38 € po m2. 

g. Mato Čičak nadodaje da se radi o zadnjim parcelama u zoni Rugvica-sjever koja je 

prodana, te više nemamo zemljištau zoni za prodaju. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o prodaji nekretnine u Radnoj zoni Rugvica-sjever tvrtki TABEN PROMET d.o.o. (k.č.br. 

484, k.o. Rugvica). 

Ad. 16. 

g. Nenad Jakšić kaže da se radi o jednoj oranici u Novakima Oborovskim, za što je Općina 

zaprimila zahtjev. 

Gđa. Marija Čabraja dodaje da se javio investitor koji je u fazi ishođenja građevinske dozvole, 

u čemu ga sprječava oznaka pristupne čestice koja u zk označena kao oranica, ali je 

namjenjena po prostornom planu za put, te je potrebno česticu proglasiti česticu javnim 

dobrom u općoj uprorabi. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o proglašenju statusa nerazvrstane ceste-javnog dobra u općoj uporabi. 

 

Ad. 17. 

Gđa. Marija Čabraja kaže kako se radi o obrnutoj sitauciji od prethodne. Nekada smo imali na 

kraju te ulice predviđenu česticu za okretište, obzirom da je ta parcela nekada bila zadnja u toj 

ulici. Ta ulica se nastavila u produžetku, te je vlasnik podnio zahtjev za otkupom tog dijela 

čestice, za što je potrebno ukinuti status javnog dobra. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi. 

 

Ad. 18. 

g. Nenad Jakšić kaže kako se radi o prostoru Dobrovoljnog vatrogasnog društva Oborovo koje 

je bilo u vlasništvu DVD-a. DVD Oborovo odriče se vlasništva i daruje općini. Važnost 
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darovanja je zbog mogućnosti javljanja na natječaj i kako bi se ona mogla sa svojim stručnim 

ljudima posvetiti poboljšanju standarda samoga doma. 

gđa. Ruža Miletić postavlja pitanje kada je ta nekretnina darovana na koji se ona način 

prikazuje u općini, ulazi li ta nekretnina u prihod ili temeljni kapital? 

gđa. Ana Baštijanović kaže kako ulazi u imovinu te se bilježi u registru imovine. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova „za“ donosi 

 

O D L U K U 

o prihvaćanju darovanja nekretnine k.č.br. 1084, k.o. Oborovo. 

 

Ad. 19. 

g. Nenad Jakšić upoznaje nazočne da se radi o nekadašnjoj veterinarskoj stanici koja je 

najstarija na području čak Europe po nekim knjigama.  

g. Mato Čičak navodi da bi, na prijedlog predsjednika udruge “Savski Lađari”, bilo dobro da 

se kupi veterinarska ambulanta u Oborovu koja nije navedena kao spomenik culture. Ima se u 

planu tamo napraviti muzej Posavine gdje bi bili izloženi eksponati ovog našeg kraja.  

gđa. Marija Čabraja kaže kako je službena procjena 105.000,00 €, a uz sposobnost načelnika 

u pregovorima dobivena je cijena od 60.000,00 €. 

gđa. Ruža Miletić kaže da je to cijena po kvadratu 30 €, te zaključuje da se za približan iznos 

prodaje zemljište. 

g. Nenad Jakšić kaže kako je riječ o objektu (kuća) sa dvorištem i oranicom. 

g. Mato Čičak kaže kako taj objekat ima jako povijesno značenje ne samo za općinu, nego i 

puno šire. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 10 glasova “za” 

i 1 “suzdržan” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o davanju preporuke za kupoprodaju nekretnine k.č.br. 853, k.o. Oborovo. 

 

g. Nenad Jakšić utvrđuje da je sjednicu napustio vijećnik g. Ivica Gavran, te je sada sjednici 

nazočno 10 vijećnika. 

 

Ad. 20. 

g. Nenad Jakšić ukratko navodi da se radi o obvezi usvajanja izvješća na temelju dokumenta 

koji je izglasan prije koju godinu. 

g. Ivica Legin kaže kako bi volio da se u Plan razvoja ubace jezera da se nekako uključe u 

život mještana i dodatno promjetnica iza naselja paralelno s autocestom, da se rastereti samo 

naselje od cestovnog prometa teže kategorije. 

g. Mato Čičak kaže kako je što se tiče jezera, planirano da se projektira šetnica oko jezera 

Abesinija, za početak dok se ne provjeri stvarno stanje obzirom na imovinsko-pravne odnose. 

Na tom dijelu, cestu kako ona u stvarnosti ide, zapravo nemamo, ona ne postoji, ali vidjeti 

ćemo što se može po tom pitanju, ukoliko postoji mogućnost asfaltiranja ceste, objaviti će se 

poziv.  

g. Nenad Jakšič kaže kako se općina prostire na 93 km2, sa 23 naselja i da se jednako trudimo 

da se u svakom naselju nešto događa. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 10 

glasova „za“ donosi 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju godišnjeg izvješća o provedbi „Plana razvoja Općine Rugvica za razdoblje od 
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2022. do 2028.“, za 2023. godinu. 

 

Ad. 21. 

g. Nenad Jakšić navodi da je Provedbeni plan rađen u suradnji sa VZ Općine Rugvica, akt je 

obvezno donijeti na lokalnoj razini. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 10 

glasova „za“ donosi 

 

Provedbeni plan unaprjeđenja zaštite od požara za područje Općine Rugvica za 2024. godinu. 

 

Ad. 22. 

g. Tomislav Mayer Kralj iznosi pohvale za financijsku potporu općine vatrogascima, te 

navodi brojna poboljašanja vatrogasne zajednice koja su u stalnom porastu. 

g. Mato Čičak nadodaje da je 2015. godine za vatrogasce proračun iznosio 375.000 kn, a sada 

je oko 200.000,00 €. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 10 

glasova „za“ donosi 

 

Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara od 

interesa za RH u 2024. godini na području Općine Rugvica. 

 

Ad. 23. 

g. Nenad Jakšić ukratko upoznaje nazočne sa točkom i potrebom za revizijom procjene rizika 

od velikih nesreća, kao temeljnog akta u području civilne zaštitu, što je napravljeno u skladu 

sa strukom, te zakonskim i podzakonskim propisima. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 9 glasova “za” i 1 

“suzdržan” donosi 

 

O D L U K U 

o donošenju Revizije II. Procjene rizika od velikih nesreća za područje Općine Rugvica. 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća zaključio je sjednicu u 09,37 sati. 

 

KLASA: 024-01/24-01/05 

URBROJ: 238-26-24-2 

 

 

Zapisničarka:      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA

  

Marija Čabraja          Nenad Jakšić 

 

 

 

 


